



**SISTEM ePEROLEHAN**  
**PEROLEHAN SECARA SEBUT HARGA**

**KEMENTERIAN KESIHATAN MALAYSIA**

**KENYATAAN TAWARAN**

**TARIKH IKLAN : 8 OGOS 2018**

Sebut harga adalah dipelawa pembekal-pembekal yang berdaftar dengan Kementerian Kewangan Malaysia dalam kod bidang berkaitan untuk mengambil bahagian di dalam sebut harga berikut :

<b>BIL.</b>	<b>BUTIR-BUTIR TAWARAN</b>	<b>NO. SEBUT HARGA</b>	<b>TARIKH TUTUP</b>	<b>KAEDAH PEROLEHAN</b>
1.	SEBUT HARGA MEMBEKAL, MENGHANTAR, MEMASANG, MENGUJI DAN MENTAULIAH PERALATAN PERUBATAN MOTORIZED HOSPITAL BED MOVERS MACHINE UNTUK KEGUNAAN JABATAN RADIOLOGI, HOSPITAL DUCHESS OF KENT, SANDAKAN, KEMENTERIAN KESIHATAN MALAYSIA	KKM-SH/PP/05(A)/18	15/8/2018 12.00 TGH	ePerolehan
2.	SEBUT HARGA PERKHIDMATAN MEMBEKAL DAN MENCETAK SIJIL KURSUS, SIJIL CREDENTIALING DAN SIJIL BERNOMBOR DI PROGRAM PERUBATAN, KEMENTERIAN KESIHATAN MALAYSIA	KKM-SH/PP/06(A)/18	16/8/2018 12.00 TGH	ePerolehan

Untuk maklumat lanjut:

**Unit Pengurusan  
Program Perubatan  
Kementerian Kesihatan Malaysia  
Aras 7, Blok E1, Kompleks E  
Pusat Pentadbiran Kerajaan Persekutuan  
62590 Putrajaya  
No. Telefon: 03-88831030**

Dokumen sebut harga bagi sebut harga boleh disemak di alamat seperti di atas semasa waktu pejabat mulai 8 Ogos 2018 atau dengan melayari [www.eperolehan.com.my](http://www.eperolehan.com.my).

Pembekal yang ingin menyertai sebut harga ini mestilah **ePerolehan enabled**. **CADANGAN TEKNIKAL DAN CADANGAN KEWANGAN YANG LENGKAP HENDAKLAH DIKUNCI MASUK KE DALAM SISTEM EPEROLEHAN DAN CADANGAN INI DIKEMUKAKAN SECARA MANUAL KE DALAM PETI SEBUT HARGA PADA ATAU SEBELUMTARIKH TUTUP SEBUT HARGA SEPERTIDI ATAS.**

**Tawaran yang lewat tidak akan diterima.**

Kementerian Kesihatan Malaysia tidak terikat untuk menerima tawaran yang terendah ataupun sebarang tawaran. Syarikat/Pembekal hendaklah mengambil perhatian bahawa setiap transaksi bagi kontrak yang melibatkan hanya sekali bayaran (*one-time payment*) melalui sistem ePerolehan akan dikenakan fi perkhidmarabn pada kadar sebanyak 0.8% dengan had maksimum RM9,600.00 bagi transaksi yang bernilai RM1.2 juta atau lebih; atau;

Setiap transaksi bagi kontrak melibatkan beberapa kali pembayaran (*multiple payment*) melalui sistem ePerolehan akan dikenakan fi pekrhidmatan sebanyak 0.4% dengan had maksimum RM4,800.00 bagi pesanan bernilai RM1.2 juta atau lebih.

Timbalan Ketua Pengarah Kesihatan (Perubatan)  
Kementerian Kesihatan Malaysia